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	Eid is a joyous time of thanksgiving.

	العيد هو وقت بهيج للشكر.
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	Eid is manifested in a wonderful brotherly caring atmosphere; a warm social and humanitarian spirit.

	إنه يظهر في الجو المليء بالرعاية الأخوية وفي النفس المُحْسنة الدافئة. 
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	Eid moves us into action, into living our faith and expressing it in a tangible way.

	يدفعنا العيد للعمل وللعيش بإخلاص والتعبير عن ذلك بشكل ملموس.
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	At Eid we express our thanks to God for His goodness to us by extending a hand of help and giving to the poor and needy.

	في العيد، نعبر عن شكرنا لله لعطفه علينا بمد يد العون والعطاء لكل فقير ومحتاج.

	 


[image: Image] 

	Eid is a time that we remember God’s mercy and compassion, and in gratitude for His forgiveness we forgive those who have wronged us. 

	إنه وقت نتذكر فيه رحمة الله وعطفه، نمتن لسماحته فنسامح من أخطأ معنا. 
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	Eid is a celebration of peace—the kind of peace that we feel deep within that comes from being at peace with God, and which leads to being at peace with our fellowmen.

	العيد إحتفال بالسلام، إنه السلام الذي يأتي من كوننا بسلام مع الله ، وبالتالي نكون بسلام مع رفقائنا . 
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	Eid also marks a time of victory.—A time when we remember how God has helped us make progress in overcoming our weaknesses and live more the way He intends for us to live —unselfishly and with love in our hearts for those around us.

	العيد وقت للفوز–إنه وقت نتذكر فيه مساعدة الله في التغلب على ضعفنا وفي عيشنا بالطريقة التي أرادها لنا دون أنانية وبقلوب يملؤها الحب لمن حولنا. 
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	May this year’s Eid be a celebration of thanksgiving, giving, forgiveness, victory, and peace for us all! Happy Eid!

	ربما يكون العيد هذا العام بمثابة احتفالية بالشكر، بالعطاء، بالتسامح ، بالفوز، وبالسلام لنا جميعا. عيد سعيد!
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	Text courtesy of Motivated! Magazine. Used by permission.
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